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 Председник СНВ-а Милорад Пуповац изјавио је данас да се нада да ће овогодишње
обележавање годишњице акције "Олуја" бити другачије него прошле године и да ће се
имати више обзира за страдање и прогон Срба, да ће бити више порука мира, а мање
порука којима ће се поново распиривати ратна реторика.

  

  Пуповац је за РТС рекао да сада након одређеног затишја поново у Хрватској постоји
нека врста дивљања, распуштености и неконтролисаних односа у међуетничким и
политичким околностима који нису само последица кампање, већ и чињенице да
институције у тој земљи не проналазе прави начин како да се носе са тим.   

Говорећи о обележавању 75. годишњице усташких злочина који су почињени у цркви
Рођења пресвете Богородице у Глини, Пуповац каже да се у Глини живи боље него
претходних година, али да је приликом обележавања те годишњице било непристојног
пљескања.

  

"Оно што је било у Србу није вредно спомена. Када држава ћути, када медији томе дају
простора који не би смели дати, када се поруке које окупљени антифашисти не чују од
буке и мржње оних који су се тамо окупили онда то изазива зебњу, страх и забринутос
за будућност. Очекујемо да ће полиција и правосуђе из овог повући одређене лекције",
навео је Пуповац.

  

Каже и да СНВ са великом забринтошћу гледа како ће се ствари развијати након што је
одлуке о поновном суђењу Бранимиру Главашу, наводећи да је проблем у томе што се за
страдање Срба у Хрватској током ратних сукоба 1991-1995. године воде тешки процеси
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који се врло често завршавају као овај.

  

(Танјуг)
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